
JAARVERSLAG: Sept 2016    NAAM TERREIN: Masterveld 
 

 
Algemeen (aantal overnachtingen, volwassenen, kinderen) 
 
?? 
 
Terrein  
Het in 2003 aan ons terrein toegekende adres Scholtemaatweg 11-B staat al 
meerdere jaren correct in de gemeentelijke administratie (zie bv www.postcode.nl). In 
de navigatie systemen op internet en in de auto is dit na lang wachten (en zeuren) 
eindelijk ook correct vermeld bij: ANWB, Tomtom en Google-maps. Samen met de 
steeds beter draaiende club-website hopen we ons terrein nu voor iedereen goed 
zicht- en vindbaar gemaakt te hebben.  
 
In de zomer van 2015 is de pizza-oven een groot succes gebleken, maar ook 
onverwacht kwetsbaar. We zijn dit jaar verder gaan proberen of we het stoken van 
deze Pizzaoven aan de bezoekers kunnen overlaten. Daarvoor is een nieuwe 
instructie gemaakt en die is extra uitgebreid bekend gemaakt. Daarmee is het stoken 
en bakken afgelopen jaar gelukkig wel goed gegaan. We zullen deze nieuwe stook 
instructie dus komende jaren blijven gebruiken. 
 
Door Ton Roos en Anton Wolsheimer is een tijdelijke overkapping gemaakt over de 
kampvuurkuil. Dat is een hele mooie overkapping geworden, die wordt opgeborgen 
in het daarvoor uitgebreide hout-hok. Het is een prachtige oplossing om even droog 
bij het vuur te zitten, bij kleine evenementen waar de regen spelbreker zou kunnen 
zijn. Helaas is de opzet instructie niet geschikt voor de reguliere kampeerders, die 
kunnen dit tentzeil dak dus niet ad hoc gebruiken. 
 
Groen. 
Voor het groenbeheer gebruiken we het vorig jaar aangepaste Natuurbeheersplan. 
Het maaien van het gras op het nieuwe kampeerdeel, aan de ZW-kant, is dit jaar ook 
iets aangepast. Waar dat kan is er een berm aangebracht die maar 1x per jaar 
gemaaid wordt. Daarmee willen we vooral de kruidengroei in deze randen stimuleren. 
Vanwege de sterke grasgroei in deze berm is er afgezien van het eerdere plan om 
hier nog specifieke bloemen te zaaien. In de zomer is het gras op de 
kampeerplaatsen van het oude deel weer extra gemaaid met de handmaaier, vooral 
om de teken populatie klein te houden. 
 
De aanplant op het nieuw ZW-kant is dit jaar gestaag door gegroeid. Door hard werk 
op de werkdagen is vooral is vooral de meidoorn, langs de nieuwe zuidrand nu goed 
in beeld en in de zon gekomen. Het verderop aan de zuidkant gelegen nieuwe 
NTKC-natuurterrein wordt jaarlijks gemaaid (ook door stichting PAN). Dit deel blijft 
zich mooi ontwikkelen met een mooie orchis rijke vegetatie. Ook de stukken met 
heide worden op dit nieuwe deel steeds een beetje groter. Dit beheer gaan we nog 
ca. 4 jaar volhouden, om de ondergrond rust en tijd te geven. Daarna gaan we het 
toekomstige beheer op dit nieuwe deel zo goed mogelijk aan de dan ontwikkelde 
vegetatie aanpassen. Kamperen blijft op dit natuur deel nog ruim 25 jaar verboden 
i.v.m. de verleende subsidies voor natuur ontwikkeling. 
 
Op het oude deel is het bosje tussen de westelijke natte hei en het nieuwe ZW-deel 
bijna helemaal opgeruimd en grotendeels afgeplagd. De vorig jaar nog helemaal 

http://www.postcode.nl/


verstopte gagel struiken staan nu prachtig vrij in de zon. Deze zomer bleek dat 
geplagde deel wel erg nat te zijn, we gaan komend jaar kijken of hier nog een beetje 
extra waterafvoer moet komen. Aan de oostkant van deze graaf-actie is plek 
gereserveerd voor 1 of 2 nieuwe tent-kampeerplaatsen (naast de Speelmaster). 
Hiervoor ligt nog een hele bult grond klaar om deze winter daarbij te gebruiken. 
 
Komende winter zal de caravan-sectie extra zaag- en snoeiwerk uitvoeren n.a.v. de 
volkomen terechte klachten v.d. buurman aan de noordkant. Ook alle andere te ver 
doorgegroeide stukken zullen dan aangepakt worden. Auke Jellema en Marius van 
Lienden hebben hiervoor een precieze lijst gemaakt en de te rooien bomen zijn in 
augustus al gemerkt. Tijdens deze maart werkweek zal het oude deel van het terrein 
gesloten worden voor kampeerders. Het opgehoogde nieuwe zuid-deel blijft dan wel 
gewoon open, voor caravans en tenten. 
 
Gebouwen 
De elektrische aansluiting in ons toiletgebouw is afgelopen voorjaar (eindelijk) terug 
geschakeld naar het gewenste lage stroom niveau. Gelukkig heeft de elektrische 
geiser dit jaar gewoon probleemloos gewerkt. Het toiletgebouw heeft dit jaar vooral 
regulier klein onderhoud gehad. Omdat onze elektrische douche de afgelopen jaren 
veel uitval vertoonde zijn we begonnen met de voorbereiding van de installatie van 
een Propaan gastank aan de westkant v.h. terrein bij de zandweg. Daarmee willen 
we dan eindelijk ook overschakelen naar een betrouwbaardere (en dubbele) warme 
douche in ons bestaande gebouw. Dit jaar zijn we ook begonnen met het 
voorbereiden van de vervanging van het (waarschijnlijke) asbest-dak van het oude 
gebouw. Daarnaast is er begonnen met de aanleg van een nieuw leidingen systeem 
voor de Propaan gas installatie. Daarbij worden dan meteen de leidingen voor water, 
riool en elektra gelegd, die nodig zijn voor het in de komende jaren geplande nieuwe 
kleine WC-gebouwtje met daarbij een afwas plaats. Als die leidingen aangesloten zijn 
dan willen we de oude waterleiding over het land van de noord-buurman helemaal 
kunnen afsluiten. 
 
Vuilafvoer 
De rolcontainer is dit jaar 2x geleegd. 
 
Waterverbruik 
Het waterverbuik was dit jaar 116 kuub, iets meer dan vorig jaar toen zaten we op 
105 kuub. De stijging kan verklaard worden doordat de warme douche het hele jaar 
perfect gewerkt heeft en het jaar daarvoor geheel niet. 
 
Werkdagen 
Er zijn dit jaar 2 najaarsweekenden met werkdagen geweest en een voorjaars-
weekend. De opkomst was heel goed 15-30 mensen op alle dagen zodat er veel 
gebeurd is. 
 
Speciale activiteiten 

Er is weer een klein kokkerel weekend gehouden in het vroege voorjaar. Jelle Doorn 
heeft een mooie pizzabak demonstratie gegeven. Belangrijkste doel was om de oven 
instructie te verbeteren, testen en zo goed mogelijk bekend te maken. 
De wereldfiesters hebben ons terrein bezocht. 
 
Legionella preventie 



Op dit terrein is dit jaar de (nieuwe) automatische spoel installatie voor de legionella 
preventie getest. Hiermee heeft de kampmeester geen taak meer heeft bij deze 
spoelbeurten. (https://www.kampeerclub.nl/files/2016-04/1461006204_1459280463-
legionella-prevention-automatic-flushing-system-hot-and-cold-water-v2.pdf). 
Ook is het legionella preventie plan hiervoor aangepast. De eerste test van dit 
nieuwe systeem is daarmee geslaagd. In de nazomer zal een zelfde systeem het 
nieuwe gebouw bij de Heerkuil geplaatst worden. Daarna volgen er nog 15 andere 
NTKC terreinen. 
 
Warm en koud water check is uitgevoerd volgens het Legionella beheersplan. De 
eindtemperaturen zijn voldoende laag (koud water) en hoog (warm water) en de 
eindwaarden worden steeds binnen 30-60 seconden bereikt. Mooi is dat de koude 
temperatuur ook veilig koud blijft in de heel warme periodes van de zomer. 
 
Datum Koud water Warm water Datum Koud water Warm water 
      

      

      

      

      

 
Bij de jaarlijkse legionella controle zijn ook dit jaar weer geen problemen gevonden. 

https://www.kampeerclub.nl/files/2016-04/1461006204_1459280463-legionella-prevention-automatic-flushing-system-hot-and-cold-water-v2.pdf
https://www.kampeerclub.nl/files/2016-04/1461006204_1459280463-legionella-prevention-automatic-flushing-system-hot-and-cold-water-v2.pdf


JAARVERSLAG: 2015-2016 NAAM TERREIN:Ootmarsum, Springendal. 
 

 

 Algemeen  
Het aantal overnachtingen dit jaar ligt iets lager dan vorig jaar.    
Volwassenen:   890                    kinderen:      139                           totaal:1029 
 

 Terrein  
Komende winter krijgt het kampeer terrein een grote onderhoud beurt. Vorig 
jaar is er een beheerplan gemaakt, maar moest nog door de provincie worden 
goed gekeurd omdat het terrein in een Natura 2000 gebied lig.  Maar de 
vergunning is nu binnen.  
Er wordt een groen bedrijf in gehuurd die de klus gaat klaren.        
 

 Groen  
Veel bramen groei. Hier gaan we het  volgende werkweekend iets aan doen. 
 

 Gebouwen (Grote klussen die gedaan zijn, denk aan: speeltoestel, verven 
toiletgebouw) 
Geen bijzonderheden 
 

 Vuilafvoer 
De container is twee keer geleegd. Het afval wordt niet meer automatisch 
meegenomen bij het aan de weg zetten van de container. N.T.K.C. wordt nu 
gezien als een bedrijf.  Er moet nu een afspraak gemaakt worden met Van 
Gansewinkel Noord. Informatie staat op de container. 
 

 Waterverbruik 
Het waterverbruik is 63 kuub ,1kuub meer dan vorig jaar. 
 

 Ingevuld logboek legionellabeheersplan 
Zijn een vier tal metingen gedaan. In het begin was de temperatuur goed. 
Later  in het seizoen was de temperatuur veel te laag. Oorzaak een niet goed 
werkende geiser. Er staat een afspraak met een installatie bedrijf die er naar 
gaat kijken. 
 

 Werkdagen  
Er zijn twee werkdagen geweest . Op iedere werkdag waren ongeveer 12 
personen. De werkzaamheden waren onderhoud van de gebouwen en 
kampeer plekken. 
De entree van het kampeerterrein is verfraaid door het plaatsen van nieuw 
landhek. 
Het was erg gezellig en werd met plezier gewerkt. 
 
 

 Speciale activiteiten  
Die zijn er niet  geweest. 
 

Groet Jan Niemeijer.       
                               



JAARVERSLAG: Okt 2016    NAAM TERREIN: Valkenbelt 
 

 
Algemeen (aantal overnachtingen, volwassenen, kinderen) 
 
?? 
 
Terrein  

 De parkeerplaats is opgehoogd en opnieuw met gras ingezaaid waardoor het 
met nat weer minder kapot wordt gereden. De kosten voor de verhoging 
waren door verkeerde calculatie en meerwerk bijna € 400 hoger als het 
afgesproken bedrag van € 600. 

 Het gras is 5 maal gemaaid waarbij er na 3 maaibeurten is geharkt. Het 
wegharken van al het gras is een telkens een grote klus waar 3 mensen een 
halve dag mee bezig zijn. Voor komende jaren wordt nagegaan of maaien en 
gras afvoeren via de maaier mogelijk is. 

 De kampeerplaatsen en de randen van de paden zijn 3 maal gemaaid met de 
loopmaaier. 

. 
 
Groen  
Bij de kampeerweide aan de achterzijde is een begin gemaakt met kappen en 
snoeien om daar meer lucht en licht toe te laten. De eerste resultaten zijn 
bemoedigend. Dit wordt komend jaar voortgezet. 
De ondergroei op die delen van het terrein waar de afgelopen 3 jaren behoorlijk 
gekapt is zet goed aan. Enkele jonge rode beuken beginnen zich goed te 
ontwikkelen. 

 Er is een begin gemaakt met dunnen van zieke en kreupele eiken, dat wordt 
doorgezet. 

 Er wordt nagegaan of het mogelijk is op termijn een belenden bosperceel aan 
de zuidkant aan te kopen. Dat bosperceel vangt veel licht weg van ons terrein, 
bij verwerving kan er met gericht kappen meer licht worden gecreëerd. 

 De Amerikaanse vogelkers is goed kort gehouden en daardoor bijna 
verdwenen. 

 Tekenoverlast op het terrein leek dit jaar niet groot hoewel de voorzomer erg 
nat is geweest.  

 
 
Gebouwen 

 Er is een picknicktafel geplaatst bij de vuurkuil. Aan bomen ter weerszijden 
van die tafel zijn bevestigingspunten voor een tarp aangebracht. Kampeerders 
kunnen op deze manier eenvoudig een tarp boven de tafel hangen. 

 Er is onderzocht of er nog asbest op het terrein aanwezig is. Het toiletgebouw 
heeft een asbesthouden golfplaten dak, het oude toiletgebouw, nu opslaghok 
is asbestvrij. Er wordt een plan gemaakt voor het vervangen en verwijderen 
van de asbesthoudende platen 

 Voor het creëren van een afwasvoorziening en een slechtweerplekje voor 
wandelaars en fietsers heeft Albert Fien een interessant oplossing 
aangeleverd. Dit idee wordt komend jaar nader bekeken en mogelijk 
uitgevoerd. 



 Het nieuwe houthok is in het voorjaar vol gemaakt met circa 7 M3 hout. 
Daarvan is deze zomer de helft opgestookt. 

 
 
Vuilafvoer 
De container is 2 keer geleegd. Plastic wordt apart ingezameld en deze zakken 
worden door de sleutelbeheerder of de tc ingeleverd. Dit scheelt veel op het 
vuilnisvolume in de container 
 
Water/elektriciteits/gasverbruik 

2014 stand/verbruik  2015 stand/verbruik  2016 stand/verbruik 
Gas  1661/    1857/ 196 M3  2034/ 177 M3 
Elektriciteit ??    1963/    2181/ 218 Kwh 
Water  2368/        2663/ 
 
Werkdagen 
Bij het werkweekend in het najaar is er naast het gebruikelijke onderhoud veel 
boswerk verzet door een behoorlijk grote groep werkers, circa 28 mensen. 
In het voorjaar was de opkomst op het werkweekend hoog, ruim 30 deelnemers.  

 
Tijdens de werkweekenden heeft Anne Wismans iedereen weer voorzien van een 
hapje en een drankje, waarvoor veel dank. 
 
Vooraf aan de werkweekenden is er telkens een middag gezaagd zodat er in het 
weekend zelf geen grote bomen hoefden te worden omgehaald.  
 
 
Speciale activiteiten 

Het eerste weekend van februari vond traditiegetrouw het winterkamp plaats. 
Ondanks de beperkte opkomst was het een erg gezellig en geslaagd kamp. 
 
Begin juli was het terrein water/servicepunt voor de wandelaars van de Barchemse 
wandel 4 daagse. Circa 1.100 wandelaars hebben bij de ingang van het terrein 
gepauzeerd. Deze groep heeft een grote hoeveelheid informatiekaarten over de ntkc 
meegenomen. 
 
Een aantal wereldfietsers zijn deze zomer (weer) in groepsverband op bezoek 
geweest, wat nieuwe ledenaanwas op heeft geleverd. 
 
Dit seizoen is er opnieuw enthousiast gebruik gemaakt van de mogelijkheid vuur bij 
tent of caravan te maken. De vuurschalen zijn goed gebruikt en opnieuw gaven 
meerdere kampeerders aan erg blij te zijn met deze mogelijkheid. Nadelige effecten 
als schroeiplekken en hinderlijke asresten deden zich ook dit jaar vrijwel niet voor. 
Een enkele kleine schroeiplek was snel weer begroeid. 
 
 
Legionella preventie 
Van april tot en met september is de warmwatertemperatuur maandelijks 
gecontroleerd. Ook is er een monstername geweest van het water waarvan de 
uitslag negatief was (geen legionella dus). 
 



Jaarverslag PR & communicatie 2015/2016 
 

Langzaam maar zeker krijgt het communicatiebeleid wat meer gestalte maar er is nog het nodige te 

doen. 

Aan de hand van de in het vorige verslag geformuleerde aandachtsgebieden laat ik u de stand van 

zaken zien. 

Intermediair naar landelijk bestuurslid Publiciteit & Communicatie 

Dit komt niet goed van de grond. Er wordt onvoldoende of niet gereageerd op input van Oost 

Facebook beheer 

Gaat goed. Positieve ervaringen die leden hebben met kampeer ervaringen op NTKC terreinen 

worden zoveel mogelijk gedeeld met name bij verwante doelgroepen. Maar het kan nog beter. Elk lid 

roep ik hierbij op om zijn of haar leuke  NTKC ervaring (nog meer) te delen. 

Volgen website van verwante doelgroepen 

Dit heeft een behoorlijke impact. Onder andere is het item “NTKC wat te verwachten” op de site van 

de vereniging de Wereldfietser tot nu toe 6100 keer bekeken en hebben er 56 mensen een reactie 

geplaatst. De verdere (interactieve) doorontwikkeling van de eigen website heeft op dit moment 

jammer genoeg wat minder prioriteit.   

Tijdelijk volgen nieuwe, en gesprek met vertrekkende leden 

Het vanuit het clubbureau gericht doormailen van  nieuwe “Oost leden” gaat goed. Dus de “input” 

gaat administratief goed, van vertrekkende leden krijgen we nog niet de gegevens. De nieuwe leden 

hebben een aparte welkommail van Oost gekregen met info over het bestuur, meedoen werkdagen 

etc, en de oproep vooral met vragen maar ook klachten het bestuur te benaderen. Het verder volgen 

van de leden vwb de kampeerervaringen is naar landelijk niveau getild. De promogroep nieuwe stijl 

die de focus meer moet gaan leggen op ondersteuning van de afdelingen in plaats van beursbezoek 

gaat dit- uitgebreid met 6 nieuwe leden met ondergetekende- onder andere gestalte geven. Zij zal 

hierbij voortborduren op het werk van de “werkgroep 7 plus” 

Eindredacteur berichten Buitenspoor en website 

Met enige regelmaat worden er berichten geplaatst 

Publiciteit, maken (pers)berichten. 

Specifieke persberichten zijn dit verslagjaar gemaakt voor het winterkamp in Lochem. Een oproep 

aan het TV programma “vroege vogels” om kennis te maken met de NTKC had geen resultaat.  

In september tijdens de ALV (80 deelnemers) van de vereniging de Wereldfietser flyers verspreid en 

de voorzitter het 100 jarig bestaan herdenkingsboek overhandigt. Ook is er dit jaar een informeel 

verkennend overleg geweest tussen  bestuursleden van NTKC en Wereldfietser (3000 leden) over wat 

men voor elkaar zou kunnen betekenen. 

 

 



NB: Het jongerenplan is voorlopig geparkeerd en komt mogelijk terug als afgeleide van het algemene 

promobeleid.  

 

Bewaken, stroomlijnen, update van de schriftelijke communicatie op de  terreinen 

Winterswijk heeft het door actie van de TC aardig op orde de harmonisering met de andere terreinen 

moet nog gebeuren. Aandachtspunt is met name het niet te nadrukkelijk communiceren met de 

regels maar meer de nadruk te leggen op de kernwaarden 

 

Activiteiten 2016 (zie ook het secr verslag) 

Nieuwjaarswandeling 

Aan de nieuwjaarwandeling op landgoed Westerflier namen, net als het jaar daarvoor, ongeveer 25 

leden deel.  

Winterkamp 

Het winterkamp in februari in Lochem werd ook bezocht door grotendeels dezelfde trouwe groep als 

in 2015. Een persbericht in de lokale media leidde niet tot meer aanwas. 

NTKC fietstocht  

Een in juni  geplande en op de website en afdelingsmail  gepubliceerde fietstocht met het motto  

“ontdek Oost” een (lang) weekend langs onze terreinen leverde geen respons op. Deze tocht is een 

sportiever alternatief voor de Kennemerland fietstocht. Achteraf gezien was misschien de tijd tussen 

publicatie en weekend te kort. Wordt vervolgt volgend jaar.   

Kennismakingsweekend Achterhoek vereniging ”de Wereldfietsers” 

Dit jaar in september het lustrum. Was weer snel volgeboekt met max 25 deelnemers. Goede sfeer 

en veel positieve reacties. 

 

  Ben Huve 

    

 

 

   



Jaarverslag 

Afdeling/sectie Oost 

Clubjaar 2015-2016 

Bestuur Functie Naam lidnr Email adres 

Voorzitter Maria Stegeman 11116 mariastegeman@home.nl 

Secretaris Silvia Westerhof 19718 rensan@hetnet.nl 

Penningmeester Hannie Nijmeijer 13612 hannie@groenespoor.nl 

Terreincommissaris Jan Duitshof 26124 Jan.duitshof@gmail.com 

Terreincommissaris Jan Nijmeijer 13612 jan@groenespoor.nl 

Terreincommissaris Bennie ten Haken 
(Winterswijk) 

19877 b.tenhaken@tnw.utwente.nl 

PR-communicatie Ben Huve 26891 bhuve@hotmail.com 
 Toercommissaris - - - 

Rooster van 
aftreden. 
 
Geel 
geaccentueerd is 
aftredend 

Naam 
Functie 

1
e
 periode Najaar Aftredend en 

wel/niet herkiesbaar 
Laatste 
periode 

Aftredend 

Silvia Westerhof. 
Secretariaat Oost 

2009-2012 2012-2015 2015-2018 2018 

Anton Wolsheimer 
TC Winterswijk 
Technische 
aangelegenheden 
Commissielid kan niet 
aftreden 

2009-2012 2012-2015 2015-2018  

Bennie ten Haken 
TC Winterswijk 

2011-2014 2014-2017 2017-2020 2020 

Maria Stegeman 
voorzitter 

2012-2015 2015-2018 2018-2021 2021 

Jan Duitshof 
TC-Lochem 

2013-2016 2016-2019 2019-2022 2022 TC-er 

Jan Nijmeijer 
TC Ootmarsum 
Draait eerst een 
proefjaar 

2014-2017 2017-2020 2020-2023 2023 

Hannie Nijmeijer 
Penningmeester 

2014-2017 2017-2020 2020-2023 2023 

Ben Huve 
PR en communicatie 

2014-2017 2017-2020 2020-2023 2023 

Clubraad 
afvaardiging 
 
 
 

Functie Naam  Email adres 

2015 3
e
 clubraadlid Sip Tol  tol2@xs4all.nl 

 
 

2015 Reserve 
clubraadlid 

Gita Jellema  Auke.jellema@gmail.com 
 

Kascontrole  
Commissie 
2015/2016 

Arie Pinxteren 
 

  agmpinxteren@gmail.com 
 

Liesbeth Boelens   
 

liesbethboelens@hotmail.com 
 

Eric Willem Ertman   e.w.ertmann@gmail.com 
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Terrein- 
beheer 

Terrein Verslag bijlage nr. Datum werkdagen Aantal deelnemers 
(range) 

Ootmarsum Jaarverslag 24-25 oktober 2015 
12-13 maart 2016 

20 
20 

Lochem Jaarverslag 17-18 oktober 2015 
19-20 maart 2016 

28 
30 

Winterswijk Jaarverslag 10-11 okt en 07-08 nov 2015 
12-13 maart 2016 

28 
28 

Begroting 2014-2015 Zie bijlage   

Clubleven Activiteiten Verslag bijlage nr. Datum activiteit Aantal deelnemers 

NLV 1 30 okt. 2015 25 

VLV 2 05 febr. 2016 30 

nieuwjaarswandeling 3 17 januari 2016; Landgoed Westerflier, 

omgeving Diepenheim  

Start en eindpunt: Café de Viersprong  

25 

Extra zaagdag  23-24 januari 2016 Winterswijk  

winterkamperen …… 06-07 februari 2016 Lochem  

 Kokkerel-pizza 
bakweekend 

 23-24 april 2016 te Winterswijk 20 

 Bestuurdersdag 
vakgroep vergadering 

 10 september 2016 6 

 5 x vergaderd 
waarvan 1 weekend 

 Sept 2016 ,Januari, Maart,Juni,Sept.2016 bestuur 

Waard te 
vermelden 

PR-communicatie: (zie jaarverslag PR) 
* Doorsturen van updates met komende en vertrekkende leden naar de afdeling werkt nu goed. 
*concact met dhr. Dries v.d. Zeven+ groep met daarin aandacht voor het communiceren met nieuwe en ook 
vertrekkende leden vanuit het HB of afd. Oost.  In overleg met het HB en afd. Oost  wordt er gekeken of dit landelijk 
gedeeld kan worden. 
*website kan nog eenduidiger, dit is bekend de aanpak daarvan is naar de herfst of tot later uitgesteld. 
* voor het eerst dit jaar overleg tussen bestuur en HB in Leusden. Dit werd als prettig ervaren. 
*dit jaar voor het laatst een kerstkaart per post gestuurd, hierna zal deze per mail verstuurd worden. 
 
Ootmarsum: (zie jaarverslag) 
*Actief (nog steeds)met bestemmingsplan/pachtcontract. Wanneer duidelijkheid is er het voorstel om te kijken of er met 
zonnepanelen gewerkt kan worden voor electriciteit. 
* Actief met nieuw groenplan/groenbeheersplan, sinds aug. 2016 toestemming voor het zaag-snoeiplan van de provincie 
* Nieuw toegangshek geplaast. 
*Er wordt gekeken naar een nieuwe plek voor het sleuteladres 
  
Lochem: (zie jaarverslag) 
* De P-plaats is aangepakt met een versterking en ingezaaid, daardoor één seizoen niet te gebruiken 
*overweging om een afwasplaats aan de voorkant (binnen) in het bestaande gebouw te maken 
*aantal overnachtingen daalt in Lochem, onduidelijk waardoor. 
*er wordt contact gezocht met dhr. Meulenbrugge over evt. overname van een stuk privé grond grenzend aan ons 
terrein. 
 
Winterswijk: (zie jaarverslag Winterswijk) 
* sinds dit jaar staat het adres goed in de navigatiesystemen 
*nieuwe instructie gemaakt voor de pizzaoven. We bekijken of het stoken aan de bezoekers kan worden overgelaten 
*tijdelijke overkapping mogelijk bij kleine evenementen bij de kampvuurkuil. Instructie te ingewikkeld daardoor niet ad-
hoc te gebruiken door reguliere kampeerders. 
*voor het groenbeheer wordt het aangepaste groenbeheersplan van vorig jaar aangehouden. 
*het nieuwe NTKC-natuurterrein wordt ook gemaaid door stichting PAN. Ontwikkeling gebied gaat goed, blijven we de 
komende 4 jaar mee doorgaan. Kamperen blijft op dit natuur deel nog ruim 25 jaar verboden i.v.m. de verleende 
subsidies voor natuur ontwikkeling. 
 



* Op het oude deel is het bosje tussen de westelijke natte hei en het nieuwe ZW-deel bijna helemaal opgeruimd en 

grotendeels afgeplagd.Deze zomer bleek dat geplagde deel wel erg nat te zijn, we gaan komend jaar kijken of hier nog 
een beetje extra waterafvoer moet komen. Aan de oostkant van deze graaf-actie is plek gereserveerd voor 1 of 2 nieuwe 
tent-kampeerplaatsen (naast de Speelmaster). Hiervoor ligt nog een hele bult grond klaar om deze winter daarbij te 
gebruiken. 
*caravansectie uitgenodigd voor maart, omdat er veel kap en zaagwerk is te doen Tijdens deze maart werkweek zal het 
oude deel van het terrein gesloten worden voor kampeerders. Het opgehoogde nieuwe zuid-deel blijft dan wel gewoon 
open, voor caravans en tenten. 
*Fiat van het HB voor een leidingenplan voor gas en evt andere leidingen. De douche gaat dan over op Buta-gas,  en we 
gaan over naar een dubbele warme douche 
* Dit jaar zijn we ook begonnen met het voorbereiden van de vervanging van het (waarschijnlijke) asbest-dak van het 
oude gebouw. Daarnaast is er begonnen met de aanleg van een nieuw leidingen systeem voor de Propaan gas installatie. 
Daarbij worden dan meteen de leidingen voor water, riool en elektra gelegd, die nodig zijn voor het in de komende jaren 
geplande nieuwe kleine WC-gebouwtje met daarbij een afwas plaats. Als die leidingen aangesloten zijn dan willen we de 
oude waterleiding over het land van de noord-buurman helemaal kunnen afsluiten. 
* nieuwe legionellakastje in gebruik en werkt keurig. Hierdoor geen extra taak meer voor de kampmeester t.a.v. 
spoelbeurten. 
 
Heb toegevoegd (niet nodig volgens format) voor mezelf: 
Kascontrole commissie 
Rooster van aftreden in zijn totaliteit 
 
Aantal overnachtingen waren nog niet bekend bij het schrijven van dit jaarverslag. 
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Concept notulen VLV 05-2-2016  (de Hooiplukker, Achterstraat 5 te  Lochem) 

Aanwezig: 30 leden 

Afgemeld: Marius en Jenny van Lienden. Auke en Gita Jellema, Marianne en Hans Schuppers, Jan Duitshof. 

1. Opening: Maria heet iedereen van harte welkom. 

Speciaal welkom aan Ans Hekkers en Annelies Dijksman, beiden net nieuw lid   

2. Mededelingen: 

 Presentielijst en pauze dranklijst laten we rondgaan. 

 8 februari overlegt het bestuur van Oost met het HB 

 Jeugdsectie is in januari op het Masterveld geweest. (20 pers.) 

 Jacqueline Muusse, goed ziek geweest, maar vanavond aanwezig en voelt zich fitter. Dhr. 

Meulenbrugge (valkenbelt)ernstig ziek. Anne Wismans vult aan: Dhr. heeft een gezwel weg laten 

halen. Naar omstandigheden gaat het redelijk 

 Annelies Boerman heeft voor ons de kerstkaart ontworpen, waarvoor hartelijk dank. 

 Sleutel adres: ’t Masterveld Winterswijk hetzelfde, nieuwe bewoners te weten: 

Fam. Bentsink Scholtemaatweg 6 7106 CT  Winterswijk 

 Nieuwjaarswandeling geweest, opkomst 30 clubleden. 

 

Ingekomen post: 

 Springendal correspondentie over bestemmingsplan 

 Rapport staring Advies met inrichtings-en beheerplan 

 Van verschillende afdelingen nieuwsbrieven en nieuwjaarswensen 

 10-11: subsidie toekenning afdeling Winterswijk 

 10-11: HB neemt het initiatief om de daken op asbesthoudendheid te inventariseren en vraagt voor 

grotere daken offertes aan bij gecertificeerde adviesbureaus. Vraag aan de afdelingen om te 

asbesthoudende daken te melden. 

 12-11; Beheerplan Springendal 

 11-01: Mail Adriaan Branderhorst,  complimenten aan de afd. en de mededeling dat het HB niet bij de 

VLV aanwezig zijn, maar op een andere manier invulling geven aan contact met afd. besturen. 

 12-01: Mail Albert Fien, zienswijze formulier Ootmarsum 

 

3. Notulen NLV 30 oktober 2015 

Blz 3 punt 5 5
e
 regel, moet zijn Ivo Knotnerus, penningmeester en nu aftredend 

Paul van der Lee. Blz. 5 Paul van der Lee. 

Er komt een verzoek om achternamen toevoegen. Opgemerkt door Sip Tol, volledige notulen, 

complimenten. Dank! en bij deze vastgesteld. 

 

4. Clubraad 21 november, VZ (Maria Stegeman) ligt kort toe 

Een vraag die opkomt, hoe krijgen leden die niet internetten de vergaderstukken. Bestuur neemt het 

mee naar het HB. 

Tip, doe een berichtje in buitenspoor wanneer je iets kunt aanvragen. (herhalen in elk buitenspoor) 

(Jacqueline Muusse en Ellen van Herwaarden zouden graag per post informatie ontvangen.) 

 Experiment winterkamperen voor leden zonder machtiging beschouwd  het HB als geslaagd en 

beëindigd. Op de clubraad is het voorstel tot statutenwijzing ingebracht.  

 

 



2 

 

Het voorstel luidt: 

Art. 5.1. Aan ten hoogste eenvijfde gedeelte van het totaal aantal leden en kennismakingsleden 

kan door het hoofdbestuur toestemming worden verleend op de clubterreinen te kamperen in 

een caravan zoals bedoeld in artikel 2.3 sub b, eerste zin, mits het desbetreffende lid 

a. vanaf de inschrijving als (kennismakings)lid tenminste zeven aaneengesloten jaren in 

verenigingsverband heeft gekampeerd en 

b. de leeftijd van vijftig jaar heeft bereikt. 

 

Art 5.2. Het hoofdbestuur is bevoegd toe te staan dat in de periode van 1 oktober tot en met de 

daarop volgende Pasen ook leden zonder de toestemming als bedoeld in artikel 5.1 op de 

clubterreinen mogen kamperen in een caravan zoals bedoeld in artikel 2.3 sub b, eerste zin. Het 

besluit daartoe wordt per clubterrein genomen door het hoofdbestuur en geldt voor alle leden. 

Het besluit geldt voor onbepaalde tijd maar kan te allen tijde door het hoofdbestuur worden 

ingetrokken. 

Art. 5.3. Het hoofdbestuur is bevoegd in uitzonderingsgevallen van de vereisten in artikel 5.1 af te 

wijken. Het hoofdbestuur doet hiervan melding in het jaarverslag. 

Het bovenstaande voorstel is door de clubraad weggestemd. Wanneer in het voorstel 

kennismakingsleden weggehaald zou worden dan kon de clubraad zich vinden in het voorstel. 

Echter het hoofdbestuur heeft besloten om dit door de clubraad goedgekeurde voorstel niet in te 

brengen op de komende ALV, omdat het aantal regels niet uitgebreid zou moeten worden. 

Het staat de afdelingen vrij om het voorstel, wel in te dienen. Tijdens onze VLV waren de meeste 

aanwezigen van mening dat dit voorstel wel ingebracht zou moeten worden tijdens de ALV. 

Daarom zal onze afd. alsnog het voorstel aan het hoofdbestuur zenden met de vraag of het 

voorstel op de agenda van de ALV geplaatst kan worden. Sip Tol heeft na afloop aangeboden om 

een aanzet te maken en zal dit toesturen naar Maria Stegeman (VZ). Silvia Westerhof (secr.) zal 

het voorstel zo spoedig mogelijk indienen bij het HB. 

5. Voorbereidingen ALV 19 maart 

Ben Bos merkt op dat het lijkt, dat door internet er meer papierwerk komt. Opgemerkt wordt dat 

voorheen deze voorbereiding als groen boekje in buitenspoor te vinden was. 

Albert Fien wil een korte  pagina uit het Sociaal Jaarverslag met ons delen te weten: 

* Dit jaar wederom meer leden en meer overnachtingen (4
e
 jaar op rij) (Dit jaar 2000 meer 

overnachtingen dan vorig jaar) het aantal kinderen is afgenomen, in Winterswijk juist meer.  

 

6. Terreinen: 

Lochem: achterterrein meer licht creëren. Het stuk grond van dhr. Meulenbrugge wat ook reden is 

voor minder licht heeft onze aandacht. Er wordt gedacht aan evt. overname, gesprekken hierover zijn 

nog niet geweest.  

Aandacht blijft voor een kampvuuroverkapping. Voor fietsers, en wandelaars fijn om even droog en 

warm te kunnen zitten. Wordt vervolgd. 

 

Winterswijk: Goed jaar gehad. Aandacht voor meer kinderen op het terrein, lijkt gelukt. 

Nu aandacht voor de leidingen. Pizza oven aandacht voor het te warm stoken. 

Komend pizza-kokkerel weekend 23-24 april (leden en niet leden welkom), aandacht voor het veilig 

stoken, er komt een pizza bakker die veel ervaring heeft.  Veilig stoken, vraagt vooral veel geduld. Tip 

om daar rekening mee te houden. Flip Wiskamp merkt op, zou het plaatsen van een thermometer 

helpen, Bennie ten Haken (tc-er) noemt dat deze reeds aanwezig is. 

Ben Bos:  merkt op dat hij in Zwitserland, een paar cm dik staal kleine oven heeft gezien die 
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verplaatsbaar is. Misschien een idee. Bennie laat weten dat er bewust gekozen is voor één vaste plek. 

De gebruiksaanwijzing voor de oven is te vinden bij de kampmeester, oven, berghok. 

Bennie heeft het verzoek gekregen van het HB om iets te bedenken om de leidingen (i.v.m. legionella) 

automatisch te laten spoelen. Bennie heeft een proefmodel gemaakt en dit jaar start de proef in 

Winterswijk.  Bevalt het dan volgt er een uitbereiding naar andere terreinen. 

Vraag Jan Nijmeijer. Hoeveel water verbruikt het doorpelen? Bennie weet dat het om twee minuten 

water per keer gaat maar weet niet om hoeveel water dit gaat. 

 

Ootmarsum: 

Inrichting en beheerplan voor het kampeerterrein van Staring Advies bureau: Staatsbosbeheer gaat 

hiermee nu akkoord, het plan ligt nu bij de provincie. Daarnaast is er een herziening van het 

bestemmingsplan voor het buitengebied Tubbergen ter inzage. Ondanks melding van Albert Fien, dat 

het kampeerterrein een gebouw kent is dit niet terug te vinden in het plan. Er staat dat ons terrein 

niet groter is dan één hectare is, terwijl ons terrein meer dan twee hectare groot is. Albert heeft zijn 

zienswijze ingediend. 

Jan Stronks van Staring Advies zal inhoudelijk reageren en zo nodig het plan aanpassen.  

Omdat dit een Natura 2000 gebied is, worden er veel eisen gesteld. Wij als kampeerclub hopen er in 

een redelijk overleg uit te komen. Lukt dit niet dan zal de volgende stap de Raad van State zijn.  

Jan Nijmeijer(tc-er) laat weten dat aanleg elektriciteit wel erg duur is, 20.000 euro. Jan is zich aan het 

oriënteren op zonnecollectoren. 

 

7. Activiteiten komend seizoen afd. Oost. zie website en als bijlage toegevoegd bij de notulen. 

Ben Huve vult aan dat Ben en Ingrid bezig zijn om in het voorjaar een fietsweekend i.s.m. de 

wereldfietsers op de agenda te zetten. Wordt vervolgd. 

 

8. Rondvraag 

Gera Weber: voorstel om de afdeling vergadering dit jaar los te koppelen van de werkdagen in 

Lochem. Reden, het is nu erg vroeg gepland, dan zijn nog niet alle vergaderstukken ( bv. van de 

Clubraad) ter inzage aanwezig, zodat we ze dan ook niet tijdens de Najaarsvergadering kunnen 

bespreken. Maandag beslist het bestuur of we de datum evt. aanpassen. 

Ineke Dammers: hoe gaat het met de Heerkuil. Voorstel is om een mobiel toilet gebouw (bedrijf uit 

Nijverdal van Keulen) er neer te zetten, het gebouw lijkt op die van Bladel.  Waarschijnlijk gaat het 

terrein dicht in september en wordt het gebouw in oktober geplaatst. 

 

Pauze:  

 

Na de pauze, presentatie door Ben Huve en Ingrid Stikkebrum 

Na uitleg over de bepakte fietsten van Ben en Ingrid, foto´s van de fietstocht door Marokko 

Maria bedankt Ben en Ingrid en overhandigt de zelfgemaakte broodplank van Anne Wismans als bedankpresentje. En 

wenst ieder een goed kamp of wel thuis. 

 

 

 

 





 

Activiteit 2017 Plaats Lochem Ootmarsum Winterswijk 
Nieuwjaarswandeling 15-01-2017 actie Ben en Ingrid  

 

VLV  10-02-2017 Hannie zet de zaal vast 
 

Hooiplukker Achterstraat 5   7241 AV Lochem Telefoon: 0573-251768 Email: hooiplukker@pglochem.nl (contact met Klaas Klein Geltink) 
Winterkamp 
(Anne, Ans en Maria organisatie) (Karel Elderink, wandeltocht?) 

11/12-02-2017 
Werkdagen voorjaar ‘17 Pasen 16-17 april 2017  08-09 april 01-02 april 18-19 maart 25/26 maart 

onder voorbehoud  
ALV (laatste za. Maart) 
We proberen dit niet samen te laten vallen met werkdagen. Helaas dit jaar niet gelukt. 

 

Onder voorbehoud: Orchideenweekend Het idee is om rond  hemelvaart/Pinksteren (4 juni) een orchideeënweekend te organiseren. 
Werkdagen najaar 2017       

 

NLV 
Laatste vrijdag van oktober 

21 okt?nog onder voorbehoud 
Clubraad 2017: 25 november 2018: 24 november 
Kerst/nieuwjaarskaart Versturen rond 11 dec. per mail.  


